

PRESS RELEASE

PHARMACEUTICAL COMPANY MITEM PHARMA RAISES €10M, WHICH COULD BE INCREASED TO €30M WITH TECHLIFE CAPITAL TO ACCELERATE ITS GROWTH AND ESTABLISH ITSELF AS A LEADER IN THE DEVELOPMENT AND MARKETING OF MEDICINES OF MAJOR THERAPEUTIC INTEREST

Paris, 25 April 2022

MITEM PHARMA is a new generation pharmaceutical laboratory dedicated to Medicines of Major Therapeutic Interest (*MITM Médicament d'Intérêt Thérapeutique Majeur* as defined by French Health Authority ANSM), which are essential drugs for severe diseases, the shortage of which would lead to a public health risks. MITEM PHARMA identifies markets that are poorly served by existing medicines, relaunches therapeutic solutions, and improves them by securing supplies (in particular, by favouring French production sites). It also develops new products to ensure the availability of the best possible treatment for a targeted therapy.

MITEM PHARMA is the result of the merger of two companies (XION and TICUME-ACETLAB) founded in 2016 by Claude-Alain CUDENNEC and Eric THIERRY, already involved in this field. Managed by this duo, MITEM holds a portfolio of 5 MAs (Marketing Authorisations) for drugs marketed in France and for some in more than 15 countries on 3 continents.

The funds invested by TECHLIFE CAPITAL, €10 million in the first phase which can be increased up to €30 million, will enable the company to scale up and accelerate its growth in key therapeutic areas, notably endocrinology, the central nervous system, and emergency cardiology. This growth will be achieved through the development of new drugs, targeted acquisitions, and international expansion.

The two founders bring their long experience in the French and international pharmaceutical industry in the fields of R&D, registration, business development, production, and marketing of niche drugs, essential to the health - and sometimes the survival - of patients.

Claude-Alain CUDENNEC, President and Eric THIERRY, CEO of MITEM PHARMA, have said: *"Thanks to this investment we can accelerate our strategy to increase patient access to the Medicines of Major Therapeutic Interest they need. Our financial partners, motivated by the same targets, will enable MITEM PHARMA to play a significant role in the service of Health in Europe"*.

Jacques ROSSIGNOL and Grégoire CAYATTE, Managing Partners at TECHLIFE CAPITAL, added: *"MITEM PHARMA has demonstrated remarkable expertise in developing new drugs or strengthening existing ones in severe therapies, by securing the accessibility and effectiveness of essential drugs. We are delighted to contribute to an improved treatment of these targeted diseases"*.

About MITEM PHARMA

Created and based in Paris in 2016, MITEM PHARMA is an agile pharmaceutical laboratory dedicated to MITMs (Medicines of Major Therapeutic Interest), which correspond to essential medicines for severe diseases for which a shortage would lead to a public health risk. It identifies markets that are poorly addressed by existing drugs and secures their supply, revives them, improves them or develops new ones to ensure the availability of the best possible treatment for a targeted therapy. The laboratory is active in France and in main European markets, but also internationally. MITEM is particularly positioned in endocrinology, the central nervous system, emergency cardiology and medical dermatology. More information at www.mitempharma.com.

About TECHLIFE CAPITAL

TECHLIFE CAPITAL I is a growth equity fund specializing in healthcare and technology industries, where it proactively identifies promising verticals and investigates them in depth (biotech services, cancer diagnostics, data management, essential medicines, etc.). It then contributes to structuring these sector verticals by selecting and accompanying ambitious companies in their transformation into European or even global leaders. TECHLIFE CAPITAL SAS is a management company approved by the French *Autorité des Marchés Financiers*, which has received the label for Innovation Financing from the French Ministry of Finance.

MITEM PHARMA is the 5th investment of TECHLIFE CAPITAL after XPATH (cancer diagnostic services), FLASH THERAPEUTICS (production of lentiviral vectors in biotechnology), MYDATA TRUST (patient data management for clinical trials in biotechnology) and MAXXING (SaaS customer loyalty software). More information can be found on www.techlifecapital.com.

Press contacts

MITEM PHARMA: Claude-Alain Cudennec (+33 6 07 82 02 94) - ca.cudennec@mitempharma.com
TECHLIFE CAPITAL: Jacques Rossignol (+33 6 81 48 36 22) - Jacques.rossignol@techlifecapital.com

COMMUNIQUE DE PRESSE

LE LABORATOIRE PHARMACEUTIQUE MITEM PHARMA LEVE 10M€ POUVANT ETRE PORTES A 30M€ AUPRES DE TECHLIFE CAPITAL POUR ACCELERER SA CROISSANCE ET S’AFFIRMER COMME LEADER EN DEVELOPPEMENT ET COMMERCIALISATION DE MEDICAMENTS D’INTERET THERAPEUTIQUE MAJEUR

Paris, le 25 avril 2022

MITEM PHARMA est un laboratoire pharmaceutique de nouvelle génération dédié aux MITM (Médicaments d’Intérêts Thérapeutiques Majeurs), qui sont des médicaments essentiels pour des maladies sévères, dont une défaillance conduirait à un risque de santé publique. MITEM PHARMA identifie des marchés mal servis par des médicaments existants, relance des solutions thérapeutiques, les améliore en sécurisant l’approvisionnement (notamment en privilégiant des sites de production français). Il développe également de nouveaux produits pour conforter la disponibilité du meilleur traitement possible pour une thérapie ciblée.

Résultat du rapprochement de deux sociétés (XION et TICUME-ACETLAB) fondées en 2016 par Claude-Alain CUDENNEC et Eric THIERRY et déjà engagées dans ce domaine, MITEM PHARMA, dirigé par ce tandem, détient un portefeuille de 5 AMMs (autorisations de mise sur le marché) de médicaments commercialisés en France et pour certains dans plus de 15 pays, sur 3 continents.

Les fonds apportés par TECHLIFE CAPITAL, de 10M€ dans un premier temps pouvant être portés à 30M€, permettront au laboratoire de changer d’échelle et d’accélérer sa croissance sur des aires thérapeutiques privilégiées, notamment l’endocrinologie, le système nerveux central et la cardiologie d’urgence. Cette croissance se réalisera par des développements de nouveaux médicaments et par des acquisitions ciblées.

Les deux fondateurs apportent leur longue expérience de l’industrie pharmaceutique française et internationale dans les domaines de la R&D, de l’enregistrement, du business development, de la production et de la commercialisation de médicaments de niche, essentiels à la santé – et parfois à la survie – des patients.

Claude-Alain CUDENNEC, Président et Eric THIERRY, Directeur Général de MITEM PHARMA, déclarent : *« Grâce à ces financements nous pouvons accélérer notre stratégie de renforcer l’accessibilité aux patients des Médicaments d’Intérêt Thérapeutique Majeur dont ils ont besoin. Nos partenaires financiers, motivés par les mêmes objectifs, permettront à MITEM PHARMA de jouer un rôle significatif au service de la Santé en Europe ».*

Jacques ROSSIGNOL et Grégoire CAYATTE, Managing Partners de TECHLIFE CAPITAL, ajoutent : *« le laboratoire fait preuve d’un remarquable savoir-faire dans le développement de nouveaux médicaments ou le renforcement de médicaments existants dans des thérapies sévères, en sécurisant l’accessibilité et l’efficacité de médicaments essentiels. Nous sommes ravis de pouvoir contribuer à cette meilleure prise en charge de ces pathologies ciblées ».*

A propos de MITEM PHARMA

Créé et basé à Paris en 2016, MITEM PHARMA est un laboratoire pharmaceutique agile dédié aux MITM Médicaments d'Intérêt Thérapeutique Majeur, qui correspondent à des médicaments essentiels pour des maladies sévères pour lesquels une défaillance conduirait à un risque de santé publique. Il identifie des marchés mal adressés par des médicaments existants et en sécurise l'approvisionnement, les relance, les améliore ou en développe de nouveaux pour conforter la disponibilité du meilleur traitement possible pour une thérapie ciblée. Le laboratoire est actif en France et sur les principaux marchés européens, mais aussi à l'international, et se positionne particulièrement en endocrinologie, système nerveux central, cardiologie d'urgence et dermatologie médicale.

Plus d'informations sur www.mitempharma.com

A propos de TECHLIFE CAPITAL

TECHLIFE CAPITAL I est un fonds d'investissement de growth equity spécialisé dans les industries de la santé et des technologies, où il identifie proactivement des verticales sectorielles porteuses qu'il investit en profondeur (services aux biotechs, diagnostic cancer, gestion des données de santé, médicaments essentiels...). Il contribue ensuite à structurer ces filières en sélectionnant et accompagnant des sociétés ambitieuses dans leur transformation en leaders européens voire globaux. TECHLIFE CAPITAL SAS est une société de gestion agréée par l'Autorité des Marchés Financiers, qui a reçu le label Tibi du Financement de l'Innovation du Ministère de l'Economie en France.

MITEM PHARMA est le 5^{ème} investissement de TECHLIFE CAPITAL après XPATH (services de diagnostic cancer), FLASH THERAPEUTICS (production de vecteurs lentiviraux en biotechnologie), MYDATA TRUST (gestion de données patients d'essais cliniques en biotechnologie) et MAXXING (logiciel SaaS de loyauté clients).

Plus d'informations sur www.techlifecapital.com.

Contacts Presse

MITEM PHARMA : Claude-Alain Cudennec (+33 6 07 82 02 94) – ca.cudennec@mitempharma.com

TECHLIFE CAPITAL : Jacques Rossignol (+33 6 81 48 36 22) – Jacques.rossignol@techlifecapital.com